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Interpellation om att utnyttja Boverkets vägledning för en 
arkitekturpolicy för Vaxholm

På kommunfullmäktige den 17 februari i år var Vänsterpartiets motion om att Vaxholm skulle 
utarbeta en arkitekturpolicy i samband med översiktsplanen uppe till beslut. KF beslutade att 
”motionen ansågs besvarad”.

Nu har Boverket kommit med erbjudande om en vägledning för kommuner som vill arbeta 
fram en arkitekturpolicy.

En arkitekturstrategi eller arkitekturpolicy är ”ett viktigt verktyg för att öka kunskapen om 
arkitekturens betydelse för att utveckla och ta tillvara värden i den byggda miljön” hävdar 
Boverket. Att arbeta omsorgsfullt och medvetet med den gestaltade livsmiljön handlar om att 
skapa långsiktiga värden. En arkitekturpolicy kan underlätta i samtalen med vad olika 
samhällsbyggnadsaktörer behöver fokusera på när de planerar, bygger och förvaltar.

Vänsterpartiet vill att kommunalrådet svarar på hur arbetet med att ta fram en 
arkitekturpolicy för Vaxholm fortskrider och om Boverkets nya vägledning kan 
underlätta arbetet samt hur arkitekturpolicyn knyts till översiktsplanen som nu tas 
fram.
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